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高明区2019—2020学年第一学期期末教学质量检测

（八年级）英语参考答案

一、听力理解（本大题共 30小题，每小题 1分，共 30分）

1-5 ACBAB 6-10 BACCC 11-15 CBBAC 16-20 CBAAC 21-25 ACBBC
26. July 27. east 28. Rainy 29. Australia 30. Fish

二、语法选择（本大题共 10小题，每小题 1分，共 10分）

31-35 BADBC 36-40 DABCA

三、完形填空（本题有 10小题,每小题 1分,共 10分）

41-45 ADADB 46-50 DBCAA

四、阅读理解（本大题有15小题,每小题2分,共30分）

51-55 BDCDC 56-60 CAACD 61-65 GAECD

五、短文填空（本大题有10小题, 每小题1.5分, 共15分）

66. early 67. food / breakfast 68. thought / guessed 69. a 70. for
71. and / so 72. her 73. washing 74. was 75. busy

六、读写综合（本大题分为 A、B两部分，共 20分）

A 回答问题

76. Seven rules are talked about (in the passage). / It talks about seven rules.
77. Because people may be asleep at night.
78. No, we can’t.
79.We can take a wet towel.
80.We should use the stairs.

B 书面表达

参考范文：

Dear classmates, now it’s my pleasure to give you a speech.
First, we students should pay attention to the safety on the road so that there

will be fewer traffic accidents.For example, we can’t ride side by side when we are
riding bikes on the road. It is also important for us to look left and right if we want to
cross the road. What’s more, we should always remember not to use the mobile phone
while walking on the road because it is very dangerous.

Second, if there is an earthquake and you are inside, hide under a table and keep
clear of fires. If you are outside, do not stand near street lights or under power lines.

In short, we should keep calm and be brave when there is an accident.
Thank you for your listening.


